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V říjnu hodně žaludů a bukvic
oznamuje zimy víc.

Zastupitelstvo obce
20. zasedání Zastupitelstva obce se konalo

30.8.2005. Zahájil je starosta Mgr. Mareš
v 19:00 hodin, přivítal všechny přítomné a
konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a
vyhlášeno. Všichni přítomní členové zastupitelstva
následně schválili program jednání. Zapisovatelkou
byla až do konce volebního období jmenována
Ivana Pešková. Ověřovateli zápisu byli zvoleni pan
Miroslav Göth a pan Ing. Alois Liška a do návrhové
komise pan Ing. Jiří Chloupek a Jaromír Doubek.

Ing. Liška seznámil s kontrolou usnesení
z 19. zasedání ZO, která byla bez připomínek přijata.

Místostarosta přednesl zprávu o činnosti Rady
obce od 19. zasedání ZO do dnešního dne. Rada
zasedala 5x - 30.5., 13.6., 27.6., 18.7. a 15.8.2005
na svém 63. až 67. zasedání. Také tuto zprávu přijali
zastupitelé bez připomínek.

Mgr. Mareš podal informaci o stavu měření rychlosti
v obci. ZO ji vzalo na vědomí. Od minulého zasedání
ZO se v podstatě nic nezměnilo, takže zatím u nás
Městská policie Šlapanice tato měření provádět
nebude. Obec bude nadále situaci sledovat.

Místostarosta sdělil, že na žádost Klinčúchových
navrhuje RO prodej části pozemků p.č. 116 a 117
v ulici Pod Lipami. Navrhovaná cena je 150,- Kč
za m2, výměra je 246 m2. Dle závěru z minulého ZO
situaci znovu projednala RO spolu s komisí stavební
a všichni konstatovali, že cena je odpovídající.
Prodej byl schválen.

Paní Trillová požádala o odkup pozemku p.č. KN
6872/3 o výměře 69 m2. Také v tomto případě
provedla RO se stavební komisí obhlídku pozemku.
Bylo shledáno, že cena je odpovídající a členové
ZO prodej schválili.

Starosta informoval o tom, že MUDr. Baarová
oznámila obci, že k 1.10.2005 odkupuje
od MUDr. Ochvata stomatologickou praxi. Jde
o legální krok podobně jako u výdejny léků.
MUDr. Ochvat výpověď z pronájmu nezaslal,
což odpovídá postupu prodeje ordinace včetně
přechodu nájemní smlouvy na MUDr. Baarovou.
Pro MUDr. Baarovou hovoří její zavedená praxe
i ohlasy spokojených pacientů. Spolu s ní zde bude
pracovat i její dcera, která ukončila studium lékařské
fakulty. Zájem projevila také MUDr. Chybová z Brna.
ZO má rozhodnout, zda druhou zubní ordinaci
pronajmeme MUDr. Baarové nebo zda se má jednat
s MUDr. Chybovou. Po diskusi členové ZO
odsouhlasili pronájem ordinace MUDr. Baarové
s tím, že bude sepsána nová nájemní smlouva se
zkušební dobou v trvání 6 měsíců.

Dále starosta přednesl žádost paní Petry Laucké
o prominutí nedoplatku pokuty ve výši 13.500,- Kč,
kterou udělil stavební úřad za zahájení stavby
bez povolení. RO navrhuje neprominout a ZO také
tak rozhodlo.

Následovala obdobná žádost paní Radky
Strakové o prominutí pokuty ve výši 25.000,- Kč
za zahájení stavby bez stavebního povolení.
RO navrhuje neprominout, ZO nesouhlasilo
s prominutím pokuty.

Místostarosta sdělil, že od Min. vnitra, generálního
ředitelství HZS ČR jsme obdrželi rozhodnutí o účasti
státního rozpočtu na akci „Střelice - sirény“ ve výši
100.000,- Kč. Bylo také uskutečněno výběrové
řízení na dodání sirén, v němž zvítězila firma
Haricom spol. s.r.o. Ve smlouvě s ní je termín plnění
30.9.2005, cena 299.999,- Kč a domluveno je
zaplacení 150.000,- Kč ihned po dodání a zbylých
150.000,- Kč do konce ledna 2006. ZO schválilo
výši přidělené dotace a také smlouvu s firmou
Haricom. Zároveň podáme žádost o dotaci
na sirény na HZS JMK ve výši 150.000,- Kč.
ZO schválilo také žádost o tuto dotaci.

Starosta přednesl žádost obcí Nebovidy,
Moravany a Ostopovice o výpomoc jednotky SDH
Střelice. V těchto obcích SDH není, ale ze zákona
musí zabezpečit ochranu při požárech i prevenci.
Naše jednotka je určena i pro hašení požárů
v těchto obcích, proto navrhují uzavřít s námi
smlouvu. Platili by určitý finanční příspěvek,
který bychom použili na činnost SDH. Rada
s přihlédnutím k počtu obyvatel těchto obcí navrhla,
aby Nebovidy platily ročně 10.000,- Kč, Ostopovice
17.800,- Kč a Moravany 17.100,- Kč. Zastupitelstvo
pověřilo starostu podepsáním smluv.

V dalším bodě starosta seznámil s nabídkou firmy
ACR ALFA, která by chtěla publikovat informaci
o naší obci v knize Jihomoravský kraj. Polovina
strany by stála 16.600,- Kč, celá strana
33.320,- Kč. Cena knihy by byla asi 410,- Kč. RO se
domnívá, že by knihy byly vhodným darem
pro významné návštěvy. Je třeba odsouhlasit
rozsah publikovaného textu. Po diskusi bylo
dohodnuto, že ZO souhlasí s publikováním
informace o obci, ale nesouhlasí s výší
požadovaného příspěvku a tedy nepověřuje
starostu podepsáním smlouvy.

Mgr. Mareš podal zprávu o jednání starostů
Šlapanicka, které se konalo 28.6.2005. Jednalo se
i o zabezpečení LSSP, s nímž je vcelku spokojenost,
stížnost byla vznesena pouze na zubní pohotovost.
Ředitel FN Bohunice je v zabezpečení LSSP velmi
vstřícný. ZO vzalo zprávu na vědomí.

RNDr. Sklenář seznámil s průběhem oprav
havarijního stavu atiky v MŠ V Cihelně. Opravu
provedla firma Stavos, byl zajištěn geologický
průzkum a průzkum základů budovy a také statický
rozbor budovy. Budova je do budoucna schopna
nadstavby. Práce na opravě atiky byly ukončeny
během prázdnin, takže nebude narušen chod MŠ.
Stavos připravil rozpočet na 229.375,- Kč, který byl
po posouzení situace stavební komisí snížen
o izolaci střechy, takže výsledná cena je
112.267,- Kč. Tuto cenu ZO schválilo.

Paní Marie Štěpánková nabídla obci k odkoupení
pozemky p.č. 759/8 (142 m2), 759/9 (38 m2) a
759/10 (2 m2), celkem 182 m2 oddělených
z pozemku PK 4582/2 v lokalitě garáží u vodojemu
ve Vršovicích po 150,- Kč/m2. Jedná se o pozemky
mezi garážemi. RO i stavební komise odkup
doporučují, aby se narovnaly majetkové vztahy.
ZO rozhodlo, že pozemky odkoupíme za cenu
150,- Kč/m2.

Starosta předložil ke schválení rozpočtové
opatření č. III/05. Příjmy i výdaje činí po úpravách
26.393.200,- Kč. Rozpočtové opatření č. III/05
bylo schváleno.

V dalším bodě starosta seznámil s cenovou
nabídkou firmy Urbania na dokončení pasportu
dopravního značení v obci. Jedná se o 2. a 3. etapu
ve výši 90.092,- Kč. První část akce je již
realizována, nyní je třeba doplnit zbytek, což jsou
značky výstražné, zákazové a informativní. ZO by
mělo schválit cenovou nabídku, což učinilo.

Naši žádost o dotaci na zpracování nového
územního plánu přesunul JMK k případnému
schválení až v příštím roce po schválení rozpočtu
JMK. Výše žádané dotace je 199.000,- Kč,
zpracování nového ÚP je potřebné, současný je již
nevyhovující. Zadání bychom měli začít a o dotaci
žádat příští rok znovu, příp. pokračovat,
i kdybychom dotaci neobdrželi. ZO schválilo zahájení
prací na zpracování územního plánu obce Střelice
i s alternativou, že neobdržíme dotaci od JMK.

Starosta seznámil s tím, že Atelier XXII,
Ing. arch. Procházka dodal návrh smlouvy
na projektovou dokumentaci pro sloučené územní
a stavební řízení na přístavbu tělocvičny při ZŠ.
Cena je 290.000,- Kč, dostali jsme výraznou slevu.
Do konce letošního roku požaduje atelier zaplatit
20.000,- Kč. Projekt je třeba mít připravený
pro případ, že bychom dostali v listopadu dotaci.
ZO po diskusi navrženou cenu schválilo.

Mgr. Mareš znovu otevřel problém bytu v učitelské
bytovce po zemřelé paní Chvátalové. O byt žádá
prostřednictvím právníka její neteř paní Vlašínová.
Zastupitelstvu byly předloženy všechny materiály
k prostudování a mělo by rozhodnout, zda byt
přidělit či ne. Po diskusi byla Rada obce Střelice
pověřena urychleným jednáním v této věci dle
závěrů JUDr. Vítkové.

V následujícím bodě starosta informoval,
že právní oddělení KÚ JMK má k článku 7. naší
vyhlášky č. 3/2004, o odpadech další připomínku.
Zastupitelům bylo předloženo k odsouhlasení nové
znění vyhlášky, což se stalo.
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V různém starosta sdělil, že Střelice, bytové

družstvo schvalovalo stanovy týkající se domů
č.p. 750, 751 a 752. Bližší informace k věci podal
Ing. Fučík. Ten vysvětlil, že všechny dřívější kroky
byly prováděny podle podmínek SFRB, kdy obec
musela mít na bytech většinový podíl, tzn. obec -
- 51%, družstvo - 49%. Byty byly dotovány,
ale už ne garáže, takže podíl na domě je: obec -
- 48%, družstvo - 47% a zbytek majitelé garáží.
Vše je propočítáno dle zákona, jiný postup není
možný. ZO vzala na vědomí informace Ing. Fučíka.

Místostarosta v různém podal zprávu o realizaci
chodníku pro pěší při ulici Tetčická, který spojuje
ulici Písečnou a Svitáčkovu. Stavba byla zadána
firmě Stavos, která jej prováděla společně se
stavbou celé komunikace a inženýrských sítí v ulici
Svitáčkově. ZO schválilo cenu chodníku ve výši
118.930,- Kč s DPH.

V diskusi zastupitelů Ing. Trnka poděkoval vedení
za to, že se zabývá řešením ulice Písečné, ještě je
třeba vyčistit dešťové vpusti.

Pan Smutný požádal, zda by bylo možné vybavit
společenskou místnost v hasičce novým nádobím.
Starosta odpověděl v tom smyslu, že provoz v hasičce
je záležitostí hasičů, je třeba se obrátit na ně.

Pan Doubek navrhl uvést do provozu studnu
za školou a zkusit na ni napojit Střelice,
aby nedocházelo k tomu, že občané budou v létě
bez vody. Starosta sdělil, že problém už je vyřešen
instalací silnějších čerpadel na stávajícím zdroji.

V diskusi občanů vystoupil pan Adamík
s připomínkou ohledně odvádění dešťové vody a
také přemístěné vytěžené ornice na ulici J. Svobody.
RNDr. Sklenář slíbil, že s panem Adamíkem situaci
zhodnotí přímo na místě.

Starosta závěrem poděkoval všem
organizátorům dožínek za jejich zdárný průběh a
ukončil zasedání ve 22:00 hodin.

Zapsala: Ivana Pešková

Rada obce
Rada obce (dále jen RO) zasedala dvakrát, a

sice na 68. a 69. zasedání. Projednávala a řešila
následující záležitosti:
• RO doporučila a schválila obsah říjnového

Střelického zpravodaje.
• RO pokračovala v zajišťování provozu DPS.

MěÚ Šlapanice a KÚ JMK se vyjádřily souhlasně
k obsazení bytů, byly podepsány nájemní
smlouvy mezi obcí a nájemníky, během září již
počalo stěhování občanů do nových bytů,
postupně se provoz v DPS zabíhá.

• RO odeslala na ČD podklady pro smlouvu
o věcném břemeni na část kanalizace,
která vede pod drážním tělesem u hradla kolem
schodů uličkou na ul. Ant. Smutného.

• RO se dále zúčastnila zahájení stavebních
řízení pro povolování dalších staveb RD
ve Svitáčkově ulici.

• RO pokračuje v úsilí o zapsání
vodohospodářských staveb do katastru
nemovitostí. Získala souhlasné vyjádření od MěÚ
Šlapanice odboru životního prostředí
ke geometrickým plánům, které jsou podmínkou
pro KÚ pro zápis do KN.

• RO schválila opět několik dalších žádostí
o prominutí poplatku za svoz komunálního
odpadu u žadatelů, kteří dodali příslušnou obecní
vyhláškou předepsané doklady.

• RO vzala na vědomí vydaná rozhodnutí
stavebního úřadu.

• RO se zúčastnila některých řízení Stavebního
úřadu ve Střelicích (kolaudace, zahájení

povolování staveb nebo územního rozhodnutí),
z nichž významnějšími byly kolaudace haly fy
MIK-Bohemia s.r.o. v podnikatelské zóně
při státní silnici na Ostopovice, kolaudace
rozšíření objektu dispečinku ve skladu
pohonných hmot fy ČEPRO a.s.

• RO převzala od zástupců fy STAVOS, a.s.
dokončené opravy atiky a římsy na objektu MŠ
V Cihelně. Opravy byly provedeny včas a
v dobré kvalitě; pracovníkům firmy patří
za včasné dokončení opravy poděkování.

• RO v rámci těchto oprav zadala provedení
geologického i statického posudku současné
stavby MŠ a posudky vyzněly ve prospěch
možnosti případného dalšího rozšíření objektu
V Cihelně formou přístavby i nadstavby.

• RO dále vydávala pro MěÚ Šlapanice odbor
životního prostředí souhlasy k vynětí
zemědělské půdy z půdního fondu z důvodů
staveb RD nebo rekreačních chat.

• RO podniká kroky pro zahájení zpracování
územního plánu obce.

• RO uzavřela pronájemní smlouvu na pronájem
pozemku pod ZŠ Střelice za nemovitostí
manželů Pavlíčkových pro skupinu mladých
občanů na zřízení tzv. „Dirt parku“ pro terénní
cyklistickou jízdu.

• RO obdržela informaci od pracovníků Státního
fondu rozvoje bydlení o předpokládaném
termínu závěrečného vyhodnocení jimi
dotovaných staveb Bytového domu a DPS
do konce letošního roku 2005.

• RO obdržela od vedení Správy dopravní cesty
Brno odpověď na žádost o opravu nástupišť
na železniční stanici Střelice, která byla
podpořena peticí našich občanů (též později
i článkem v Rovnosti ze dne 10.9.2005). SDC
přislíbilo provést nejnutnější opravy do konce
října, komplexní řešení slibují provést
při plánované elektrifikaci tratě Brno - Zastávka
v roce 2007 - 2008.

• RO obdržela k vyjádření projektovou
dokumentaci pro územní rozhodnutí k přestavbě
železničního uzlu Brno, horizont velmi rozsáhlé
akce je 2007 - 2013. Z ní lze vybrat pro naši
obec významnější plánované akce, které budou
mít vliv na osobní železniční dopravu:
elektrifikace tratě Brno-Střelice, přebudování
zabezpečovacích a ovládacích kabelů,
zbudování dvoukolejné tratě i v prostoru
před zastávkou Horní Heršpice, zrušení
zastávky Horní Heršpice a zřízení nové
zastávky Vídeňská s velkým přestupním uzlem
IDS na městskou hromadnou dopravu. RO při té
příležitosti vznesla požadavek, aby do této
rozsáhlé akce byla zahrnuta i automatizace
závor u stávajícího hradla, dále komplexní
oprava přejezdu tamtéž a celková oprava
nástupiště s nástupem/výstupem cestujících
jako je tomu na zastávce Střelice dolní.

• RO vydala místnímu SDH plnou moc pro převzetí
automobilu Ford Tranzit od PČR Středočeský
kraj v Kladně.

• RO rozhodla o vyškrtnutí občanů ze seznamu
poplatníků za odpady za roky před 2005
z důvodu nedoručitelnosti upomínek.

• RO uzavřela ZO schválené smlouvy s obcemi
Ostopovice, Nebovidy a Moravany o výpomoci
při zdolávání požárů pomocí naší JPO SDH Střelice.

• RO schválila Ing. Prokopem upravený přístup
k sousedním pozemkům u jeho nově
budovaného RD v Trpíně naproti firmě Askino.

• RO potvrdila pozvání pana Tamchyny z Českého
rozhlasu Praha na křest CD o Vladimíru
Svitáčkovi.

• RO vzala na vědomí oznámení HZS JMK,
že obec neobdrží od JMK dotaci na zřízení
elektronických sirén, neboť varovný systém
obyvatelstva z tohoto titulu není dotován.

• RO organizuje ve spolupráci s našimi hasiči
čištění dešťových vpustí ve Vršovicích. Jde
o dosti náročnou práci, ale velmi prospěšnou.
Vpusti jsou zanesené a léta nebyly čištěny.

• RO zveřejnila na úřední tabuli, na WWW a též
v tomto čísle Zpravodaje nabídku prodeje
tzv. „Finského domku“ v ulici Komenského
včetně souvisejících pozemků.

• RO se zúčastnila jednání na KHS (hygiena)
o opatřeních z hlediska hygienických předpisů,
které je třeba učinit pro provoz restaurace
U Trnků.

• RO požádala MěÚ Šlapanice odbor životního
prostředí o zahájení kolaudačního řízení
na stavebně dokončeném prodloužení
vodovodního řadu v ulici Za Humny.

• RO zajistila podepsání smlouvy se SVaK
Ivančice o poskytnutí dotace na úroky z půjčky
na ČOV ve výši cca 400.000,- Kč postupně
během pěti let.

• RO projednala s fy Remondis prodloužení svozu
plastů v týdenním intervalu ještě v září.

• RO obdržela od SFRB souhlas o prodloužení
závěrečného vyhodnocení DPS o dva měsíce,
tedy do konce roku 2005.

• RO sleduje a organizuje schůzky projektantů
opravy komunikace, přeložky elektřiny a
veřejného osvětlení v ulici Kozí strana, aby bylo
možno v brzké době vyvolat schůzku z občany
z této ulice.

• RO odsouhlasila objednání pamětních mincí
pro naše museum.

• RO podpořila dohodu s fy MIK-Bohemia o údržbě
zemního valu před hnojištěm kvůli jeho odstínění.

• RO řešila upozornění firmy Remondis
na nedostačující kapacitu kontejnerů na tříděný
odpad, uvažuje o jejich početním rozšíření.

• RO zaslala dopis PČR Rosice s oznámením výše
škody na osvětlení boží muky u ulice Brněnské.
PČR zajistila podezřelé, doufejme, že tím projevy
vandalizmu v obci ustanou.

• RO usiluje spolu s Pozemkovým úřadem
Brno-venkov o vypracování projektů
na pro t ie rozn í  úpravy  ko lem obce
navazující na dokončenou komplexní
pozemkovou úpravu. Jde o zbudování
suchého poldru v lokalitě za ZŠ k zadržení
povrchových vod ve směru od Myslivny a
dále úpravy cest z Mastných hor a Hanek.
PÚ BV má možnost získat na realizaci
těchto projektů dotace z EU.

• RO urgovala a nyní ve spolupráci se SÚS
zařizuje opravu-zpevnění komunikace z ulice
Tetčické na nádraží na jejím začátku, budou sem
navezeny obrubníky a bude se zpevňovat část
v zátočině.

Luděk Sklenář, místostarosta

Svoz velkoobjemového odpadu
S firmou Remondis byl dohodnut svoz

velkoobjemového odpadu na pátek 14.10.2005.
Co se do tohoto druhu odpadu zahrnuje,
bude na letáčcích, které budou v obchodech a
na plakátovacích plochách. Upozorňuji,
že svoz je  určen pro občany,  n iko l iv
pro podnikatelské subjekty.

Jindřich Mareš, starosta obce
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Sociální dávky
Úřad práce Brno - venkov, odbor SSP, pracoviště

státní sociální podpory Koliště 17, Brno, upozorňuje
žadatele o dávky státní sociální podpory,
aby na příslušných pracovištích státní sociální
podpory do konce měsíce září doložili potvrzení
o studiu dětí starších 15-ti let a těch, které v letošním
roce dovrší 15 let.

Zároveň upozorňuje žadatele, že k dávce
přídavek na dítě je třeba na příslušných tiskopisech
prokázat na další období, tj. od 1.10.2005
do 30.9.2006, výši příjmů všech společně
posuzovaných osob za rozhodné období roku
2004. Rozhodné příjmy je třeba doložit nejpozději
do 31.10.2005. Uvedené tiskopisy je nutno si
vyzvednout na pracovištích (kontaktních místech)
státní sociální podpory.

Při nedoložení uvedených dokladů bude dávka
přídavek na dítě formou správního rozhodnutí
odejmuta a k jejímu dalšímu pobírání bude třeba
o ni znovu požádat podáním nové žádosti.

Rovněž upozorňuje studenty, kteří ve školním
roce 2004/2005 ukončili studium na střední či
vysoké škole a ve studiu dále nepokračují,
na povinnost neprodleně hlásit tuto změnu
příslušnému pracovišti státní sociální podpory.

Ing. Lenka Nedomová, vedoucí odboru státní
sociální podpory Úřadu práce Brno-venkov

Volná nabídka prodeje domu
Obec Střelice prostřednictvím rady obce

na základě usnesení 19. Zastupitelstva obce
Střelice ze dne 26. května 2005, bod 4. e) vyhlašuje
tímto volnou nabídku prodeje domu číslo popisné
591 v ulici Komenského (č. orientační 7)
ve Střelicích (tzv. „Finský domek“) včetně
pozemku a pozemků přilehlých v k.ú. Střelice
u Brna.

Stručný popis prodávaných nemovitostí:
1. Domek č.p. 591: Nachází se na parcele

p.č. 270 KN, 293 m2, zastavěná plocha 51 m2

v souvisle zastavěné části obce, přízemní,
částečně podsklepený, zdivo dřevěné montované,
2+K, bez příslušenství, přípojky na sítě nefunkční,
možnost napojení na sítě. V současném stavu
neobyvatelný. Stáří 45 let. Domek se prodává
včetně parcely p.č. 270.

2. Parcela p.č. 271 KN, 15 m2, zastavěná plocha
s kopanou neudržovanou studnou s betonovými
skružemi, 8,5 m hlubokou, stáří 45 let.

3. Parcela p.č. 272 KN, 323 m2, zahrada,
zanedbaný stav.

Všechny nemovitosti se prodávají současně
jednomu kupci. Nabídky ke koupi s navrhovanou
cenou zasílejte písemně na adresu Obec Střelice,
nám. Svobody 111/1, 664 47 Střelice nebo je můžete
vhodit do schránky obce umístěné pod úřední tabulí
u obecního domu. Nabídky můžete doručit i osobně
v úředních hodinách na Obecní úřad ve Střelicích.

Konečný termín nabídek je stanoven na pondělí
31. října 2005. Po tomto termínu dodané nabídky
již nebudou akceptovány. Hromadné prohlídky
nemovitostí pro zájemce jsou stanoveny na středu
5. října 2005 od 15:30 do 17:00 hodin a na čtvrtek
20. října 2005 od 11:00 do 12:30 hodin.

Střelice dne 13. září 2005.

RNDr. Luděk Sklenář, místostarosta
Mgr. Jindřich Mareš, starosta

Úprava rozpočtu č. III/05
Zastupitelstvo obce na svém 20. zasedání dne 30.8.2005 schválilo úpravu rozpočtu č. III/05 pro rok 2005.

Příjmy - zvýšení o 500,0 tis. Kč
Daň z příjmu fyzických osob - ze SVČ 400,0 tis. Kč
Poplatek za znečištění ovzduší 15,0 tis. Kč
Poplatky z výherních hracích přístrojů 20,0 tis. Kč
Snížení příjmu za správní poplatky -50,0 tis. Kč
Příjmy za odpady 50,0 tis. Kč
Příjmy z prodeje pozemků 40,0 tis. Kč
Příjmy z prodeje pytlů na odpad 5,0 tis. Kč
Ostatní nedaňové příjmy -5,0 tis. Kč
Nebytové prostory - příjmy za služby 25,0 tis. Kč

Financování- zvýšení o 400,0 tis.Kč
Financování - půjčka ing. Raždík 400,0 tis. Kč

Výdaje - zvýšení o 900,0 tis. Kč
Výdaje na DPS - mzdy, SP, ZP, provozní výdaje 160,5 tis. Kč
Kanalizace J. Svobody, ostraha objektu ČOV, úroky z půjčky 497,0 tis. Kč
Smlouva s Mysliveckým sdružením - údržba pozemku 15,0 tis. Kč
Místní správa - dohody za provedenou práci, provozní výdaje, DHIM 76,3 tis. Kč
Nebytové prostory - plyn, elektřina, voda 79,0 tis. Kč
Externí zpracování zpravodaje 40,0 tis. Kč
Příspěvek SRPZŠ - zvýšené výdaje 0,2 tis. Kč
Dopravní značení v obci - zvýšené výdaje 2,0 tis. Kč
Pečovatelská služba - materiál 5,0 tis. Kč
Vodovod Za humny - projekt 25,0 tis. Kč

Po těchto úpravách činí rozpočet pro rok 2005:
Na straně příjmů 26 393,2 tis. Kč
Na straně výdajů 26 393,2 tis. Kč

Haasová Miroslava

Nádraží Střelice
Jak jsme vás již informovali, více než dvě stovky

občanů zejména z Vršovic podepsaly petici,
která od Českých požaduje úpravu nástupiště
na střelickém nádraží. Až po naší urgenci jsme se
dočkali odpovědi Správy dopravní cesty Brno. Celý
dopis zní:

Obec Střelice
starosta obce
Č.j.: 15906/05
Věc: Oprava nástupiště
K Vašemu dopisu ve věci opravy nástupiště

sdělujeme následující:
1) Bylo provedeno výškové zaměření

nástupištních hran nástupiště. Zjištěné výškové
nerovnosti budou opraveny do 31.10.2005.

2) V rámci této opravy bude provedeno
odstranění 2 kusů přechodů přes koleje, místo nich
bude výškově osazen souvislý nástupištní
obrubník. Dále bude provedena oprava sypaného
nástupiště vyspravením blátivých míst štěrkodrtí.

3) Předpokládá se v roce 2007 - 2008 komplexní
oprava kolejí v rámci elektrizace tratě Brno -
- Zastávka. V této akci dojde také k úpravě
nástupiště v žst. Střelice. Proto není prozatím možné
provádění nákladnější finanční opravy nástupiště.

V Brně dne 12.9.2005

Vrchní přednosta SDC Ing. Oldřich Bambula

Obec bude sledovat postup úprav a bude
požadovat, aby byla přítomna jednáním, které si jich
budou týkat.

Jindřich Mareš, starosta

Pozvání na křest CD...
V Praze se připravuje vydání CD o našem rodákovi

a česném občanu naší obce panu Vladimíru
Svitáčkovi. CD bude obsahovat vzpomínky různých
známých herců na pana režiséra, dále jeho
autentická vyprávění a jiné zajímavosti z jeho života.
Dověděli jsme se o tom od pana Roberta Tamchyny
z Českého rozhlasu Praha, který se nás dotazoval
na možnost použít některé prameny z našich WWW
stránek o tomto známém rodákovi. Podklady jsme mu
ochotně poskytli. Pan Tamchyna nám sdělil, že křest
nového CD bude v sobotu 12. listopadu odpoledne
na podzimním srazu J-klubu v Salesiánském divadle,
Kobyliské náměstí 1, Praha 8. Dále pozval na tuto
akci zástupce obce a naše občany. Sdělil nám,
že obec obdrží darem 2 kusy CD a pro zájemce
připraví k zakoupení další. Cenu nyní zjišťujeme.
Pokud má někdo z našich občanů zájem o CD
s Vladimírem Svitáčkem, nechť nám to nahlásí
na obci, abychom mohli panu Tamchynovi nahlásit
přibližný počet CD k odebrání.

Za RO Luděk Sklenář
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Střelické muzeum informuje
Střelické muzeum připravuje na druhou neděli

měsíce října tradiční již 7. výstavu o historickém
vývoji zástavby v naší obci. Na výstavě si
připomeneme stavební činnost ve Střelicích v letech
1909 - 1910. Během dvou let bylo postaveno 23
nových domů s popisnými čísly 252 - 257. U dalších
19 domů byla vykázána jistá stavební činnost.
Ve sledovaném období se začíná intenzivněji
zastavovat dlouhá ulice Antonína Smutného.
Důkazem toho je deset nových domů. Také v ulici
s dnešním názvem Nová se postavilo šest nových
domů. První dům zahájil domovní výstavbu i v ulici
Tetčické. To vše můžete v krátké prohlídce výstavy
zjistit z předložených schematických map a
vystavených písemných materiálů. Také
dochované stavební plány z té doby a soupisy
obyvatel, kteří v té době v oněch domech bydleli,
přiblíží návštěvníkům výstavy dobu před téměř sto
lety, dobu aktivního života našich prarodičů.
Výstava bude ve výstavní síni Střelického muzea
otevřena v neděli 9. října 2005 od 14:30 hodin
do 18:30 hodin. Těšíme se na vaši účast.

Ing. Václav Dlapka

Okénko pro seniory
Po prázdninách jsme se opět sešli v sále

Obecního domu a děkujeme vedení obce za milé a
přátelské prostředí, které k našim schůzkám
poskytuje. Tentokrát nám zazpívala Pavlínka
Švestková tři muzikálové písně a v druhé části
programu jsme si připomněli 14. září 1937 jako den
úmrtí našeho prvního presidenta TGM. Chvilkou
ticha jsme uctili památku nedávno zemřelé paní
Ulbrichové, která patřila k pravidelným účastníkům
našich schůzek a bude nám chybět. Nakonec jsme
poseděli při kávě, čaji a výborném malinovém koláči.

Jsme rádi, že se nás sešlo hodně a že přišli
i noví členové.

Naplánovali jsme si vlakový výlet do Olomouce, a
to na úterý 18. října. Odjedeme z nádraží Střelice
již v 7:42, aby mohli další přistoupit na stanici Dolní
v 7:45. Rychlík z Brna odjíždí až v 8:55 směr
Nezamyslice - Olomouc, takže pro držitele
seniorpasu bude výhodnější zakoupit poloviční
zpáteční jízdenku až v Brně. Návrat do Střelic
v 17:54. Jako vždy se naobědváme společně
v některé levnější restauraci v Olomouci. Zatím nám
vždycky počasí přálo a doufáme, že tomu tak bude
i tentokrát, i když říjen může slibovat počasí všelijaké.

Markovi

Barunce vysvětlila, že musí jít vydělávat korunky.
Doma sama zůstat nemůže a babička je na hlídání
příliš stará. Nakonec si Barunka nechala říct.
Maminka musela Barunce slíbit, že ji ze školky
brzičko vyzvedne. Za několik málo dnů se již
Barunka do školky nebála. Ve školce měla
kamarádky a kamarády, spoustu hraček, a proto se
do školky velice těšila.

Jednoho dne maminka přišla zase pro malou
Barunku do školky a začala ji oblékat. Barunka se
na ni podívala krásnýma modrýma očima a povídá:
„Maminko, některé děti ze školky vyzvedávají
tatínkové a já takového tatínka nemám. Kde je můj
tatínek?“ „Barunko, až jednou budeme mít trochu
více času, řeknu své malé holčičce, proč Barunka
tatínka nemá.“ Uběhlo několik roků a Barunka se
dozvěděla, že její tatínek od maminky odešel a
maminka s Barunkou zůstaly bez tatínka.

Barunka dost často cestovala za svou babičkou
na druhý konec velikého města, kde byla spousta
velkých domů. Říkali jim paneláky. Babička v jednom
takovém bydlela. Barunka měla babičku ráda,
proto často za babičkou docházela a nosila jí nákup
a od maminky vyprané prádlo. Jednoho slunečného
dne maminka Barunce řekla: „Barunko, vyžehlila
jsem babičce prádlo, vezmi košíček, ulož vyžehlené
prádlo a zabalenou bábovku, která leží na stole,
do košíčku a zanes to babičce.“ Barunka vzala
košíček. Do košíčku uložila věci, které maminka
pro babičku př ipravila, a mamince řekla,
že již odchází a vrátí se domů až večer. Seběhla
po schodech dolů, sedla na autobus, který ji dovezl
na zastávku, kde vystoupila a musela projít parkem,
tam na konci parku stál velký panelák,
ve kterém babička bydlela. U zastávky stáli dva
kluci, kteří byli oblečeni do podivných potrhaných
kalhot, na hlavě měl každý načesaného kohoutka
a byli opřeni o sloupek, na kterém bylo označení
zastávky veřejné hromadné dopravy. Barunka
namířila na vydlážděnou cestičku, která vedla přímo
k paneláku babičky. Kluci nemeškali a rozběhli se
stejným směrem. Dohonili Barunku a takový malý
zrzoun, nos měl samou pihu, řekl Barunce:
„Holčičko, já ti s tím košíčkem pomůžu.“ Barunka
zvedla své modré oči a odpověděla: „Mladý muži,
já žádnou pomoc nepotřebuji.“ Kluk se na ni podíval,
hodil hlavou a odešel za svým kamarádem. Barunka
přestala dávat pozor a nevšimla si, že ti dva jdou
stále za ní. Přišla před dům, kde babička bydlela.
Zazvonila na zvonek a čekala, až se babička ozve.
Z mikrofonu se ozvalo: „Kdo je tam?“ Barunka
odpověděla: „To jsem já babičko, tvoje Barunka.“
Babička otevřela, než se ale Barunka nadála, oba
kluci byli za ní a říkají: „My zde také bydlíme nad tvou
babičkou.“ A tak je Barunka pustila dovnitř. Přivolala
výtah, když přijel, otevřela dveře a vstoupila do
výtahu. Kluci také přistoupili. Výtah zastavil v třetím
patře. Barunka vystoupila, kluci zůstali a jeli o dvě
patra výš. Honem vystoupili a pomalu sešli
po schodech o patro níž. Dívali se přes výtah,
ke komu Barunka znovu zazvoní. Babička měla
zakázané od maminky vpouštět cizí lidi do bytu a
měla nakázáno nejprve se podívat kukátkem, kdo je
za dveřmi. Barunka zazvonila a babička otevřela,
až v kukátku uviděla svoji vnučku Barunku. Babička
samou radostí, že vidí Barunku, rychle vybalila věci
z košíčku a nabídla Barunce, že uvaří čaj, který má
Barunka velice ráda. Barunka kývla hlavou a honem
šla do pokoje, kde měla babička spoustu věcí,
na které se Barunka vždy, když přijela na návštěvu,
dívala. Babička za chvíli zavolala Barunku zpět a
na stole stál hrneček s čajem a bábovka,
kterou poslala maminka. Barunka snědla dva
kousky a vypila čaj, vzala košíček a chtěla jít domů.
V tom si babička vzpomněla, že nemá doma chléb
a housky na snídani. Zeptala se Barunky, v kolik

hodin má být doma. A když Barunka prohlásila,
že má dost času, babička ji poprosila, zda jí nedojde
nakoupit. Barunka žertovně prohlásila: „Není
problém.“ Vzala košíček, peníze, obula si boty a
vyšla ze dveří.

V této době seděli kluci na schodech a vyčkávali,
až Barunka odejde. Čekali dost dlouho, několikrát
se museli zvednout a na oko dělat, že jdou nahoru
nebo dolů, hlavně kvůli lidem, kteří v domě bydleli.
Takovýmto způsobem dokázali od sebe odpoutat
pozornost. Když Barunka odešla od babičky a byla
u vchodových dveří, na babičku zazvonili. Ta se
domnívala, že se Barunka vrátila pro nějakou
maličkost a otevřela dveře. Oba výrostci vnikli
do předsíně, okamžitě za sebou zavřeli, babičku
povalili na zem a svázali jí ruce, zalepili ústa páskou
a začali v bytě rabovat.

Barunka nakoupila a vracela se zpátky.
Když odcházela, zapomněla babičce říct o klíče.
Proto zazvonila. Kluci se vylekali, měli snahu
okamžitě opustit byt babičky, počkat na schodišti a
utéct. V té rychlosti nedovřeli dveře od bytu a
Barunku do domu vpustil nájemník, který se vracel
domů. Přivolali výtah a čekali. Výtah dlouho nejel,
tak se Barunka do třetího patra vypravila
po schodech. V okamžiku, kdy přicházela k dveřím
babiččina bytu, si povšimla, že dveře jsou
pootevřené.Vešla do bytu. Tam viděla babičku
na zemi. Ústa měla zalepená a ruce svázané.
Barunka okamžitě babičce z úst odlepila pásku.
Babička jí řekla, co všechno se po dobu Barunčiny
nepřítomnosti odehrálo. Barunka vyběhla ven
ze dveří a začala volat o pomoc. Pán, který ji pouštěl
do domu, uslyšel dívčí hlásek, který volá o pomoc,
seběhl ze čtvrtého patra k Barunce a ptal se, co se
vlastně stalo. Barunka plakala, ale stačila říct, že
babičku někdo přepadl. Pán nemeškal a utíkal
okamžitě před dům podívat se, zda někoho
nezahlédne. Uviděl, že po cestičce utíkají dva
výrostci. Rozeběhl se za nimi zkratkou a dohonil
je. Kluky zastavil a jednoho i druhého chytl za límec.
Myslel, že se kluci nebudou bránit. Opak byl
pravdou. Jeden z kluků se vytrhl a začal utíkat.
Druhému, menšímu se pánovi nepodařilo vytrhnout,
tak začal volat o pomoc. Přiběhlo několik
kolemjdoucích a ptali se, co se vlastně stalo. Pán
požádal, aby někdo přivolal policisty a začal vše
vysvětlovat. Policie přijela za několik minut
po zavolání. Podezřelého vzala do auta, odvezla
k domu, ve kterém bydlela babička. Barunka
policistům vysvětlila, jak odešla pro nákup. Kluci
za malou chvíli na babičku zazvonili, svázali ji a
ukradli všechny peníze. Barunka kluka poznala a
ještě popsala toho druhého. Kluk se bránil a stále
opakoval, že je nevinen. Toho druhého kluka nezná
a nikdy neviděl. Setkal se s ním poprvé na zastávce
a tam se seznámili. Oběma chyběly peníze,
tak vymysleli plán, jak se snadno k penězům dostat,
a ten také uskutečnili.

Policisté s babičkou, která byla ještě trochu
vyděšená, sepsali protokol a požádali babičku, jestli
může říct, o jakou finanční částku byla okradena.
Babička se šla podívat do skříně, kde měla peníze
uložené, a zjistila, že ji ukradli pět tisíc korun, nějaké
řetízky a náramky, které neměly dohromady žádnou
cenu. Bylo vidět, že kluci nejsou spolu poprvé a
ve vykrádání bytů mají u nějaké zkušenosti. Věděli
přesně, kam si starší lidé peníze ukládají.

Jeden z policistů říkal, že jsou to známí výtečníci.
Dovedou pod jakoukoliv záminkou staré lidi oklamat,
vnutit se do bytu, jeden z nich stařenku nebo
stařečka zdržuje, druhý pod nějakou záminkou
odejde z kuchyně nebo obýváku, prošmejdí podle
možností byt, ukradne vše co se hodí, hlavně
peníze. Tentokrát měli velkou smůlu. Byli přistiženi
přímo při činu. Zde se uplatnilo staré pravdivé

Barunka a nástrahy velkoměsta
V jednom velikém městě, které vypadalo jako

hluboký a temný les, žila na pokraji města maminka
se svou dcerou Barunkou. Barunka již neměla
tatínka. Když byl Barunce jeden rok, tatínek
po vzájemné dohodě s maminkou Barunku
i maminku opustil a odešel hledat štěstí k jiné paní.
Za maminkou docházela často babička,
která Barunku hlídala, když maminka musela odejít.

Jednoho dne na začátku měsíce září maminka
Barunku zavedla do školky. Barunka nedovedla
pochopit, proč ji maminka předává nějaké cizí paní.
Paní ji zavedla do veliké místnosti, kde již bylo několik
dětí. Všechny seděly na zemi a měly kolem sebe
poházené hračky. Mnohé z nich plakaly. Maminka
Barunce vysvětlila, že se ničeho nemusí bát.
Ta hodná paní, která Barunku převzala od maminky,
je paní učitelka. Barunka byla nejdříve velice
překvapená, že se ji chce maminka zbavit. Maminka
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přísloví, že tak dlouho chodí se džbánem pro vodu,
až se ucho utrhne.

Zanedlouho policisté za babičkou přijeli a
uloupené peníze dovezli. Babička poděkovala a
Barunka byla velice šťastná, že vše dobře dopadlo.

Od této doby chodila s Barunkou k babičce
i maminka. Měla veliký strach nejen o babičku,
ale i o Barunku. Podobných vlků se v současné
době po ulicích potlouká nepřeberné množství.
Mnohdy to nekončí tak dobře, jako v případě
Barunky a její babičky.

J. Doubek

Drakiáda
V sobotu 24. září 2005 se uskutečnila na hřišti

u školy Drakiáda - soutěž v pouštění draků.
Přestože zpočátku nefoukal vítr a chvílemi lehce
zapršelo, postupně se počasí umoudřilo a soutěž
se plně rozběhla. Děti byly rozděleny podle
věkových kategorií a vyhrával ten, jehož drak létal
nejvýše nebo nejdéle nebo měl nejnápadnějšího
draka. Byla to opravdu pěkná podívaná. Chlapci
i děvčata bojovali jako o život, aby ten jejich drak
létal co nejlépe. Rodiče, kteří přišli s těmi nejmenšími,
se snažili ze všech sil, aby své ratolesti nezklamali
a udělali jim radost. Vítězové byli odměněni diplomy
a pěknými cenami, ani ostatní však neodešli
s prázdnou. Proto si myslím, že lze toto dopoledne
hodnotit opravdu jako vydařené, což bylo vidět
i na spokojených a usměvavých tváří dětí. Doufám,
že se zase za rok opět sejdeme na této společné
akci, avšak ve větším počtu. Na závěr bych ještě
chtěla za všechny zúčastněné poděkovat panu
Doležalovi a paní Tomšů za pomoc, panu Raždíkovi
a panu Sázavskému za sponzorské dary.

Dagmar Teplá

Vzpomínky na letní tábor

ve Smrku 2005
I když už bude podzim, tak si velmi rády

zavzpomínáme na léto, hlavně na školní tábor
ve Smrku. Jako každým rokem se tento tábor konal
prvních čtrnáct dní v červenci. Letos jsme se
přenesli o několik tisíc let zpět, do období antiky. Šli
jsme v Odysseových stopách, unesli jsme krásnou
Helenu, navštívili ostrov bohyně Kirké, ale hlavním
naším cílem bylo dobýt Tróju.

Byli jsme rozděleni na čtyři fýly po čtrnácti dětech
různého věku. Při cestě jsme za splnění úkolů
dostali příslušný počet bodů. Tato cesta nebyla
jednoduchá, neboť nás na ní čekaly obtížné
překážky. Ani bohové nám nepřáli, protože nám
seslali škaredé počasí. Ale ani to nebylo překážkou
a my v naší cestě pokračovali i za deště. Jedním
z úkolů bylo vydržet co nejdéle stát na dřevěných
špalcích asi o průměru 15 cm. Jelikož jsme tuto hru
hráli v hangáru, kde byl vydýchaný vzduch, musela
být po pěti a půl hodinách ukončena.

Za slunného dne, který nám bohové dopřáli, jsme
museli zdolat rozbouřené moře v podobě vody
vrhané ostatním dětmi z ešusů, uniknout chapadlům
chobotnice, v podobě létajících pytlů s dekami a
doplout do cíle. V dalším slunečném dni jsme
přerušili naší plavbu a navštívili koupaliště v Třebíči,
ale bohové se na nás rozhněvali a seslal nám bouři.
Ale vynahradila nám to předešlá návštěva HZS
v Třebíči, kde jsme mohli vidět různé druhy požární
techniky a požárního sportu.

Přestože nám počasí moc nepřálo, tak se letošní
tábor velmi vydařil hlavně díky činnosti těchto lidí,
kterým moc a moc děkujeme:

Vedoucí - Yvona Eichmeierová, Petra Vidláková,
Sylva Havlenová, Silva Klinerová, Jitka Brhelová,
Ylona Ambrožová, Tomáš Matištím, Petr Švestka,
Jiří Shorný a Tomáš Kliner.

Kuchař a kuchařky - Dana Žemličková, Vojta
Dvořák, Linda Eichmeierová, Petra Zapletalová a
paní z Vladislavi.

Pomocníci a hospodář - Lukáš Tybl, Jiří
Švestka a Pavel Ambrož

Terezie Šimková a Zuzana Švestková

Střelická osma 2005
V neděli 4. září letošního roku se opět po roce

sjela družstva hasičských sborů na tradiční
soutěž Střelická osma. V letošním roce to byl již
6. ročník této zvláštní soutěže, jelikož se soutěží
se strojem PS-8, který je vidět pouze v muzeích a
a díky nadšení všech hasičů tyto stříkačky fungují
dodnes. Nejstarší stroj měl SDH Ořechov,
rok výroby 1948. Této soutěže se zúčastnilo 15
družstev hasičů ze širokého okolí a zavítali za námi
také naši přátelé ze Střelic u Jevišovic. Z 15
družstev bylo jediné družstvo žen, a to místní
hasičky a dorostenky. Tato soutěž je specifická
tím, že muži a ženy soutěží dohromady, není tedy
rozdílu, jako na soutěži O putovní pohár starosty
obce, kde je kategorie muži a ženy hodnocena
jednotlivě. Prvních pět družstev v konečném
pořadí postupuje do finále o sele. Na 5. místě se
umístili hasiči z Bratříc časem 37,27 s, na 4. místě
Mělčany časem 36,24 s, na 3. místě ženy Střelice
časem 36,09 s, na 2. místě Střelice A časem
35,69 s, zvítězily Střelice B časem 34,22 s.
V dalším klání o sele se stalo, co se ještě
v dějinách požárního sportu nikdy nestalo. A to,
že ženy by někdy porazily muže. Tak ženy Střelice
získaly tuto zvláštní cenu časem 33,32 s, druhé
bylo družstvo z Mělčan, čas 33,48 s, třetí Střelice
B 36,09 s, čtvrté místo Střelice A 40,97 s a na pátém
místě Bratčice 42,97 s. Doufáme, že se sportovní
odpoledne vydařilo a všichni diváci a příznivci
hasičů byli spokojeni.

Za SDH Jar. Štveráček ml. a Eva Švestková
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Nové knihy v obecní knihovně

Beletrie
J. Bryndová Nechci rajskou, chci lásku!
P. Coelho Jedenáct minut
V. Fischl Apokryfy, Figarova zlatá svatba
F. Forsyth Žádné stopy
J. Garwood Vražda podle seznamu
J. Hanibal Život s chutí cyankáli
C. Harrod-Eagles Dynastie Morlandů 27.
K. Havlíček Borovský Epigramy
S. Monyová Otcomilky
J. Plaidy Vilémova žena
N. Roberts Klíč vědění
K. Steigerwald Tatarská pouť

Naučná
C. Birkett Balení dárků
M. Brýdová 100 a 1 nápad na originální tričko
R. Firth Hadi
Z. Kováč Mistrovské karamboly
K. Skopová Pleteme věnečky po celý rok
D. Šlosar Jazyčník

Beletrie pro děti
T. Brezina Naše totálně ujetá rodina
T. Nový Nebezpečný ostrov
L. Štíplová Příšera z jezera
L. Štíplová Přízrak z Černé věže
D. Urbánková Byl jeden dům
J. Wilson Dvojčata v průšvihu

Naučná pro děti
M Šebestová Fifinčina hrníčková kuchařka

Víkend s aerobikem
Za uplynulé dva roky se již po čtvrté konal víkend

s aerobikem ve dnech 2.9. - 4.9.2005, tentokrát
v Jeseníkách v horském hotelu Neptun v Malé
Morávce. Vzhledem k vysokému počtu účastníků
(35) byla doprava zajištěna autobusem. Cvičenky
si mohly vybrat z několika stylů aerobiku: dance
aerobik, p-class, bodybalance, step aerobik, kick
box aerobik. Musím ovšem říct, že si ani moc
nevybíraly, téměř všechny ze zúčastněných
nechyběly na žádné z uvedených hodin. Některé
daly přednost sauně, volejbalu či výletu na kolech
po okolí. Měly jsme výborné počasí (ostatně jako
vždy) a bylo tam skutečně nádherně. Byly jsme
skvě lá parta, což dokazuje i plný počet
převlečených dam při „Žlutozelené párty“,
kterou jsme si v sobotu večer víkend nabitý
cvičením zpříjemnily. Nedělní vstávání už nebylo
tak supr, ale nakonec jsme přece jen vstaly. Cvičilo
se jak v dobře ozvučené tělocvičně, tak venku.
Kdo by odolal čerstvému horskému vzduchu.
Chtěla bych všem, které se mnou strávily několik
hodin v tělocvičně, moc poděkovat za to, jak skvěle
jsem si s nimi zacvičila a hlavně za to, s jak dobrou
náladou jely a vytvořily tak neskutečně dobrou
atmosféru. Takže příště!

Daniela Vodičková

Adopce kapybary vodní
Člověk nemá myslet jenom na sebe, ale i na ostatní tvory a živočichy na této

planetě. Proto se žáci I. stupně naší školy rozhodli, že pomohou zvířatům v ZOO
Brno tím, že se pro jedno zvíře stanou adoptivními rodiči. Vybrali si kapybaru
vodní. Adoptivními rodiči se stává ten jedinec či kolektiv, který věnuje určitý
finanční obnos na stravu zvoleného zvířátka. Roční příspěvek na kapybaru vodní,

největšího hlodavce na světě,
činí 3500 Kč. Tato částka bude
poukázána na konto ZOO
Brno. Až půjdete na procházku
do brněnské ZOO, zavítejte
určitě k výběhu kapybary
vodní. Patří teď přece k nám,
žáčkům I. stupně ZŠ Střelice.

Jarka Svobodová


